

Referat bestyrelsesmøde d. 23/9 2025 kl. 18.30

Tilstede:

Martin Vasarhelyi (MV), Henrik Johansen (HJ), Lars Kjærbølling (LK)

Fraværende/afbud:Mads M. Hansen (MMH),Tue Johansen (TJ)

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
2. Nyt vedr. havneprojektet
3. Drøftelse af møde med Strib Bådeklub
4. Evaluering af havnens 50 års jubilæum
5. Optagning og isætning af både, hensyn til autocampere og bådejere
6. Håndhævelse af regler, brug af T-broen
7. Sikkerhedsstiger: er der kommet datoer
8. Arbejdstøj/sko
9. Trailerbåde på vinterareal
10. Eventuelt

Referat

1. Godkendt
2. Mødet med Middelfart Kommune samme dag forløb rigtig godt. Vi oplever en stærk og konstruktive dialog med kommunen. Der blev kun givet konstruktive forslag til projektet især i forhold til ansøgninger hos fonde og konstruktionen af den nye forening. Bla. foreslår kommunen at projektet videreføres, således at det også står for driften af fælles arealer og faciliteter, hvis disse ikke er en primær opgave for Strib Havn. Projektgruppen afventer nyt tilbud fra havne-entreprenørene. Vi skal orientere mere bredt om projektet og stiftelsen af foreningen via sociale medier (TJ) Vi planlægger et orienteringsmøde for alle anpartshavere i 2. halvdel af januar 2026 for at fortælle om status og planer for Strib Ny Bådehavn og Samlingssted (MV). Næste møde for projektgruppen er 29 september,
3. Gennemgang af noter fra mødet med Strib Bådeklub, var dog kort, da hverken Tue eller Mads var til stede. Derfor ny gennemgang på næste bestyrelsesmøde og der skal laves et nyt dialog møde med klubben,

4. Vi vurderer, at 50 års jubilæet blev en succes. Det var ikke muligt at vide hvor mange der deltog men da der blev uddelt 200 is og solgt 135 L god øl og mange sodavand tør vi godt sige at det var en god dag. Ventetiden ved flæskestegs burgerne var måske lige lang nok til tider. En stor tak til alle dem der deltog og til de frivillige fra nær og fjern der var med til at skabe aktiviteter i og ved havnen.
5. Vi skal i dialog med både medlemmer og bådeklubben omkring isætning og optagning af både og dette skal behandles på næste bestyrelsesmøde. Der er fra flere sider også i bestyrelsen ønske om at især isætningen kan ske senere på foråret og måske i flere etaper, således at der både tages hensyn til dem der gerne vil i tidligt og lidt senere samt mulighederne for at gøre plads til autocampere i foråret.
6. Der skal strammes op på overholdelse af regler for brug af havnen. Dette skal ske samtidig med at vi sikrer at havnens brugere bliver behandlet ens, således at der ikke opstår spørgsmål om forskelsbehandling. Til drøftelse på næste bestyrelsesmøde.
7. Der skal laves en snarlig dato for isætning af redningsstiger, gerne som specifik arbejdsdag (MMH),
8. Vi skal have udstukket retningslinjer for behov for arbejdstøj til havneassistenterne, således at det gøres ensartet og afstemt efter behov.
9. Der har stået bådtrailere på vinterpladserne, hvem tilhører de forskellige trailere, er der betalt leje af pladserne (klubbens trailere er undtaget).
10. Det besluttet at vi vender tilbage til godkendelse af bestyrelsesmøde som vi aftalte, således at medlemmerne har en uge til at kommenterer på møderne, ellers er de godkendte.
11. LK finder datoer for næste bestyrelsesmøde